
 
 
 
 
 

Jaarverslag AE-sectie Vecon 2021 
 
 
Twintigeenentwintig, nog steeds geen ‘gewoon’ jaar. Geen Vecon Studiedag. Een extra 
examentijdvak.  Geen Econtine-derde-helft. 
 
De samenstelling van het bestuur van de sectie Algemene Economie is niet gewijzigd. Formeel zijn 
Hanneke Crooijmans en Bastiaan van der Broek als volwaardig lid toegetreden tot het bestuur.  
Met zijn zessen (incl. Mark Sikkes, Alphons Mantel, Gert van Vliet en Adelbert Ballast) hebben we 
regelmatig overleg gehad; online bleek dat toch wat gemakkelijker te organiseren te zijn dan fysiek 
bij elkaar komen, centraal in het land. 
 
AE-sectiejaarvergadering 7 april 2021 
De AE-sectie was fysiek bij elkaar gekomen in conferentieoord Kontakt der Kontinenten in 
Soesterberg. Een zaaltje aldaar werd ingericht als een soort studio, van waaruit de vergadering werd 
gehouden. Eerst was er een interessante lezing van Kees Klomp over de Betekeniseconomie. De 
online aanwezige leden gingen akkoord met de herbenoeming van Alphons Mantel, Mark Sikkes en 
Adelbert Ballast, met de benoeming van laatste tot voorzitter van het AE-sectiebestuur, en met de 
benoeming van Hanneke Crooijmans en Bastiaan van der Broek tot lid van het AE-sectiebestuur. Met 
Gert van Vliet bestaat het sectiebestuur daarmee uit zes leden. 
 
Examenbesprekingen 
Vanwege het extra examentijdvak en de verwachte spreiding van (economie-)examens over de 
eerste twee tijdvakken had Vecon besloten om (voor economie en bedrijfseconomie) 
examenbesprekingen te organiseren zowel voor tijdvak 1 als voor tijdvak 2. 
Op donderdag 27 mei 2021 vond in de ochtend de voorbespreking van vwo economie plaats in 
Utrecht, waarbij het feit dat vertegenwoordigers van CvTE en Cito digitaal aanwezig waren in plaats 
van fysiek, een voordeel bleek: er kon snel gereageerd worden op discussies binnen en vragen vanuit 
de fysieke zaal. Rond het middaguur vertrokken de docenten die hun regio’s vertegenwoordigden 
naar ‘hun’ steden om er de regionale examenbespreking te (bege)leiden. Tegelijkertijd werd vanuit 
Zwolle de online examenbespreking verzorgd. Dat bleek niet zo goed uit te pakken; het was wennen 
voor voorzitter Theo Böcker, zo’n eerste keer met meer dan 100 digitaal aanwezige docenten, en een 
tweetal fysiek aanwezige deelnemers die in deze hybride meeting een wat minder (inter)actieve 
ervaring hadden. 
 
Bij de eerstvolgende examenbespreking, die van havo economie, op maandag 31 mei, hadden we 
geleerd van gemaakte fouten in Zwolle. De online examenbespreking die middag werd vanuit Utrecht 
verzorgd. Theo groeide in zijn rol als digitale voorzitter. Het bleek lastig om bij vragen vanuit ‘de 
digitale zaal’ goed onderscheid te maken tussen vragen van meer algemene aard, betrekking 
hebbend op antwoorden van een (flink) aantal leerlingen, en vragen die betrekking hadden op 
antwoorden van een enkele leerling. 
We hadden onze examenbesprekingsles geleerd: de online examenbespreking is (alleen) bedoeld 
voor het horen van een toelichting bij het (concept)commentaar, de (concept)aanbevelingen, zoals 
die tijdens de voorbespreking die ochtend is tot stand gekomen; voor een (inter)actieve deelname zal 
de docent moeten kiezen voor een fysieke, regionale examenbespreking. 
 



 
Econtines 
Voor het voorjaar 2021 geplande Econtine-meetings konden vanwege de opgelegde 
coronabeperkingen geen doorgang vinden.  
Na de zomer hebben we een tweetal Econtine-bijeenkomsten georganiseerd. Het blijkt nog niet aan 
te slaan: tijdens de eerste bijeenkomst, 14 oktober 2021, in Het Nieuwe Lyceum in Bilthoven, waren 
er alleen de bestuursleden van de AE-sectie; voor de tweede bijeenkomst, 18 november 2021, in het 
Beatrix College in Tilburg, zagen we ons genoodzaakt de 2 docenten die zich hadden aangemeld en 
van verre moesten komen, te informeren over de status van het aantal docenten dat zich had 
aangemeld, op basis waarvan zij hadden besloten niet te komen, zodat we uiteindelijk met enkele 
bestuursleden en één docent van het Beatrix College een goede bijeenkomst hebben gehad, pratend 
over mogelijkheden om een nuttige, attractieve invulling te geven aan zulke Econtine-bijeenkomsten. 
 
Nascholing 
Vecon heeft op 25 november 2021 in samenwerking met het Vwo Scholennetwerk van de Erasmus 
School of Economics een nascholingsbijeenkomst georganiseerd, waar Bas Jacobs uitleg gaf over het 
IS-MB-GA-model, aan de hand van actuele voorbeelden. Deze lezing was eigenlijk al anderhalf jaar 
ervoor aangekondigd; de twee workshops, verzorgd door Bas Jacobs, tijdens de Vecon Studiedag in 
maart 2020 over het IS-MB-GA-model waren overtekend, waarop Bas had toegezegd later nog een 
keer een lezing te geven, om zo Vecon-docenten alsnog in de gelegenheid te stellen kennis te nemen 
van en vragen te stellen aan de voorzitter van de herziene syllabus vwo economie.  
 
Bijdrage aan het updaten van de Handreiking van het SLO 
De Vecon is benaderd door SLO om een bijdrage te leveren aan de totstandkoming van een 
aangepaste Handreiking Economie. Gert van Vliet heeft deze taak op zich genomen. De Handreiking 
is in een afrondende fase. 
 
Pitch jaarlijkse LIO-dag, maart 2021 
De AE-sectie van Vecon heeft tijdens de LIO-dag op 29 maart 2021 een pitch gehouden voor een 

groep van ongeveer 25 leraren in opleiding. Om zo de vereniging te introduceren bij aankomende 

docenten, aan te geven wat de vereniging doet en vooral ook om hen uit te nodigen lid te worden. 

Helaas kon de LIO-dag vanwege de geldende corona-maatregelen niet fysiek plaatsvinden, dus het 

was lastig inschatten hoe de boodschap ontvangen werd. 

Bijdrage Waddenproject 
Alphons Mantel heeft in het kader van het project Panorama Waddenzee, een partnership waarin 
Vecon participeert, en waarmee de vakken biologie, aardrijkskunde en economie vertegenwoordigd 
zijn, een lesbrief plus docentenhandleiding voor de onderbouw geschreven, met als titel ‘Een 
economische blik op de energietransitie’. 
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